



Woman Plus Style



SPRING/SUMMER

SS1-01

8702A09 Stretch Summerwool Tailored Jacket

8703A16 Stretch Georgette French Sleeve Blouse

8702A10 Stretch Summerwool Pants



SS1-02

8703A20 Washable Silk Kashkur Blouse

8705A25 Satin Occasion Pants



胸ポケットに注意
※お取り扱いの際は、
必ずお取り扱いの注意書をお読みください。

SS1-03

8705A25 Satin Occasion Pants

8703A17-A Big Cuff Sleeve Shirts (Silk)



SS1-04

8704A24 Linen Check Shirts

8702A12 Linen Relaxing Pants



SS1-05

8703A19-A 2Way Gather Neck Cotton Blouse

8702A12 Linen Relaxing Pants



SS1-06

8708A29 Crew Neck Washable Blouse

8705A25 Satin Occasion Pants

8702A09 Stretch Summerwool Tailored Jacket



SS1-07

8702A09 Stretch Summerwool Tailored Jacket

8611A07 Stretch Georgette Long Sleeve Blouse

8702A11 Stretch Summerwool Tight Skirt



SS1-08

8702A09 Stretch Summerwool Tailored Jacket

8801A42 French Sleeve Black Dress



SS1-09

8703A17-B Big Cuff Sleeve Shirts (Cotton)

8703A22 Occasion Black Pants



SS1-10

8611A08 Cotton Shirt



SS1-11

8702A14 Linen Back Gather Shirts Dress

8702A12 Linen Relaxing Pants



SS1-12

8702A14 Linen Back Gather Shirts Dress



SS1-13

8710A33 Lace Setup Dress



SS1-14

8705A23 Holter Neck Long Dress



SS1-15

873A18 Wrap Dress





Womanplus Style 品牌的標誌是指南針。指南針象徵著指標和方向，也像每一位意志堅強又聰明的母親。人生就是一段漫長的旅程，懷孕的母親意味著人生一段新旅程的開始。Womanplus Style 希望能為現代的新女性帶來選擇，提供個性化的孕婦服裝，適合優雅一族和上班一族穿著。

The logo of Woman Plus Style brand is a compass. Compass represents women who have lived their lives with their own will and cleverness, and Womanplus Style creates maternity wears for them. Life is a long journey. You have walked your life with the navigation of your own compass. We celebrate your very merry new start with your baby, and more fulfilling days for both private and business.

Womanplus Style 用精緻的夏季羊毛製成的套裝，讓你可以自信地應付工作忙碌的日子。一件手感舒適的棉質襯衫，配上布質褲子，穿起來很舒服，讓你在週末更輕鬆，展現自己。

A decent color suit made of fine summer wool gives you more confidence on your busy days at work. A cotton blouse with very good texture and an extraordinarily comfortable linen pants help you relax, and be more of yourself during your weekends.

由立體圖案製成的上衣和外套，即使在生產後的身型，服式也不會顯大，而且很合身。我們用盡心思製成的時裝極具兼容性，不僅受孕婦歡迎，同時也適合處於人生不同階段的女性。日本設計以其感性和品味而聞名，加上優質的物料、立體設計與精湛的工藝，我們相信 Womanplus Style 能為孕婦及許多女性帶來優雅的驚喜。

Jackets and tops made by three-dimensional patterns are not too big for your body even after birth, they should still fit elegantly on you. Clothes made with all our hearts have an inclusive ability to please not only mothers to be as well as the women who are in different stages of lives. Sensibility and tidiness are characteristics of Japanese designs. Together with fine quality of the fabric and three dimensional design with superior workmanship, we believe Womanplus Style maternity wears will bring happiness to many women other than women who become mothers.

Woman Plus

#304, Harmony Terrace
1-32-5, Honcho, Nakano-ku,
Tokyo 164-0012, JAPAN
Tel: 03-5358-1226

SPRING/SUMMER

<https://womanplus-style.jp>

Photographed by Kenneth Zee

<https://www.zblossom.com>

